
Referat fra Teams-møte om juniorutvikling 
i Oslofjord-regionen 
 

Avholdt den 28. april 2025, 20:00-21:15 

Møtet ble ledet av Kristian Dahl, NSF Langrenn. Deltakerne inkluderte trenere og ledere fra ulike 
klubber og skikretser i regionen. Følgende personer deltok på møtet: 

- Kristian Dahl, NSF Langrenn 
- Karianne Løken, LK Oslo 
- Heidi Tjernshaugen, LK Akershus 
- Tommy Lindskog, LK Vestfold og Telemark 
- Sturla Korsæth, LK Østfold 
- Ståle Kihle, LK Buskerud 
- Kristian Hammer, Wang 
- Eirik Asdøl, Team Vestmarka 
- Kristine Fergestad, Oslo 
- Thomas Rød, Oppegård 
- Håkon Fergestad, Koll 
- Åsmund Drivenes 
- Øystein Simonsen 
- Thomas Rød 
- Opstad, Ståle 
- Mattis Sjøli, Konnerud 
- Linda Sand-Hanssen 
- Kristian Horntvedt 
- Kjetil Gjerdalen 
- Kaia Lie Petterson 
- Hans Thomas Cortsen 
- Gry Stensrud 
- Espen Årnes 
- Barbro, Rustad IL 
- Anette Ustad 

 

Introduksjon 
Kristian Dahl åpnet møtet med en kort introduksjon om hva som har blitt gjort så langt. Han fortalte 
om opprettelsen av en "styringsgruppe" som har samlet innspill fra hele landet etter at 
juniorlandslaget ble lagt ned. Nasjonalt inviterer skiforbundet til samling på Idrefjell for de 45 beste 
eldre juniorene sammen Elon-lagene. Elon står som sponsor for dette. Det legges også opp til at 
trenere fra alle regionene skal få være representert her. Videre vil målet være å styrke samarbeidet 
mellom regionene og videreutvikle tilbudet til både topp og bredde i langrenn for juniorene. Møtet i 
dag hadde videre fokus på hva vi kan gjøre i regionen vår for å styrke tilbudet rundt juniorsatsing. 

 



Hovedpunkter 
1. Regionalt samarbeid og opplegg: 

o Buskerud har uttrykt et ønske om å bli en del av Oslofjord-regionen, i stedet for 
Innlandet. 

o Elon Oslofjord har allerede åpne økter for sisteårs juniorer og seniorer, noe som har 
blitt godt mottatt og bør videreføres. 

o Olympiatoppen har ytret at de ønsker å bidra inn mot de beste juniorene, men 
rammene for dette må sees nærmere på. 

 

2. Samarbeid på tvers av regionene: 
o Karianne Løken (LK Oslo) påpekte at det kan være et behov for flere 

treningssamlinger for de eldste juniorene. Hun foreslo interkretssamlinger som kan 
være åpne på tvers av klubber og team. 

o Heidi Tjernshaugen (LK Akershus) påpeker at mange juniorene allerede har et godt 
tilbud, men at det kan være nyttig med samlinger på tvers av regionene. 

o Kristine Fergestad (Oslo) foreslo samlinger for de aller beste juniorene tidlig på 
høsten, som en spennende mulighet. 

o Det virker å være enighet rundt at det er året etter videregående det er viktigst med 
tiltak for, da mange frem til dette har nok med eksisterende tilbud gjennom skole og 
team. 

 

3. Treneres rolle og samarbeid: 
o Kristian Dahl understreket at det er viktig å styrke samarbeidet mellom trenere på 

tvers av klubber og regioner, og at det bør legges til rette for dialog og felles 
treningsøkter. 

o Karianne Løken nevnte finansieringsspørsmålet, da Elon er sprengt på budsjett og det 
er behov for å finne løsninger, dersom man ser for seg større involvering for junior 
inn mot Elon. 

o Thomas Rød (Oppegård) påpekte at det er viktig å ikke glemme de yngste juniorene, 
som også har behov for et godt treningsmiljø. Det er stor forskjell innad i regionen på 
hvilket tilbud utøverne har. 

 

4. Fremtidige samlinger og tilbud: 
o Åsmund Drivenes uttrykte at det mangler en rød tråd i det som tilbys juniorene, og at 

det er behov for en klar retning for å utvikle de beste utøverne. Han etterlyste også 
en lederrolle fra Skiforbundet for å organisere og koordinere satsingen, og at det er 
viktig at man klarer å tilpasse det tilbudet man gir til nivået utøverne faktisk har. 

o Kristian Dahl svarte at det ikke nødvendigvis må dreie seg om å trene med Elon, men 
at man kan se på andre seniorteam eller ulike løsninger for samarbeid. 

 



Innspill og diskusjon: 
- Kristian Hammer foreslo at man kunne legge opp noen enkle økter, som sprintøkter, som kan 

være åpne for flere. 
- Eirik Asdøl (Team Vestmarka) støttet ideen om å samle trenere til en felles dialog for å få til 

mer samarbeid på tvers av klubbene. 

 

Veien videre: 
- Det ble enighet om at det er viktig å sette i gang konkrete tiltak for å styrke samarbeidet 

mellom klubber og trenere i regionen. 
- Kristian Dahl oppfordret til å organisere et trenerforum for å samle innspill og erfaringer fra 

ulike trenere. 
- Det kommer også frem at det er viktig i dette arbeidet å skille mellom tiltak tenkt for 

bredden, og tiltak tenkt for toppen. Begge ting viktig, men man bør være tydelig på hvilke 
tiltak som er for hvem. 

 

Neste steg: 

1. Oppfølging av innspill: 
o Kristian Hammer og Eirik Asdøl vil opprette et forum for trenere for å diskutere 

konkrete tiltak og ideer. 
o LK i regionen vil videreføre samtalene om hvordan man kan styrke juniortilbudet til 

både bredde og topp i regionen. 

 

2. Møte for trenere: 
- Det ble avtalt å gjennomføre et Teams-møte for trenere så raskt som mulig for videre 

diskusjon rundt hvordan et samarbeid på tvers av klubbene kan fungere. Lenke til møtet vil bli 
sendt ut. 
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